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	CERTIFICATION SERVICE AGREEMENT No. 000А/ОБ
Moscow
          

                                       «16» April 2012
Limited liability company «______», hereinafter referred to as «Customer», represented by General director ______________, acting on the basis of the Charter, on the one part, and Limited liability company «Proof Tech», hereinafter referred to as «Contractor», represented by General director Abdurakhmanov  Abdulgamid Gadzhimuradovich, acting on the basis of the Charter, on the other part, jointly referred to as «Parties», and separately also as «Party», concluded this Agreement (hereinafter – Agreement) as follows.

1. SUBJECT OF AGREEMENT
1.1. Customer orders, and Contractor undertakes to perform a complex of certification  services (hereinafter - Services), related to confirmation of product compliance with applicable requirements and obtaining of other permits.

Customer purchases Services from Contractor, in according in according with Appendix to Agreement, which shall be signed by both parties  and which contain the list of Services, applied tariffs and prices, other information, which is required for provision of Services to Customer. Addenda are integral parts of this Agreement.

The general complex of Services under this Agreement includes, without limitation:

1.1.1. Consulting of Customer on the questions, related to confirmation of product compliance with  applicable requirements and obtaining of other permits. 

1.1.2. Consulting of Customer on the questions, related to execution of a package of documents, required for confirmation of product compliance with applicable requirements and obtaining of other permits.            

1.1.3. Based on documents, received from Customer, execution of document packages, which are required for confirmation of product compliance with applicable requirements and obtaining of other permits.

1.1.4. Representation in respective institutions and bodies Customers interests, related to confirmation of product compliance with applicable requirements and obtaining of other permits.

1.1.5. Implement other measures and functions, related to fulfillment of obligations under this Agreement.

1.1.6. Surrender to Customer properly executed documents in full volume.

   
1.2. Customer undertakes to accept and pay for Contractor's Services in the manner, within the period and on conditions, specified in this Agreement.

2. CUSTOMER’S ORDER
2.1. Customer shall provide to Contractor an Order, which contains the information, required for proper fulfillment of the task of Obligations under this Agreement in the field of conformity.
2.2. Customer shall agree the Order with Contractor by telephone or e-mail, whereupon it shall be delivered to Contractor by telephone or e-mil, or by facsimile and then originals shall be delivered by post or in any other way.

3. ACCEPTANCE OF CUSTOMER'S ORDER BY CONTRACTOR,

ADDENDUM TO AGREEMENT, COST OF SERVICES
3.1. Based on Customer's Order the Contractor executes the Addendum to Agreement, which is its integral part, and which shall be signed by Parties.
3.2. The order is deemed to be accepted for execution by Contractor following signature by Parties of the Addendum to Agreement on conditions, specified in the Addendum. Shall Provisions of Agreement and Addendum diverge, texts of Addendum prevail. 

3.3. In Addendum the Parties may specify the manner of payment of the service cost by Customer, and other stipulations at the election of Parties.


3.4. Shall during fulfillment of Customer's order there arise a necessity to purchase products (works, services), purchasing of which was not provided for during conclusion of Addendum by Parties and (or) the cost of products (works, services), related to work of certification bodies and other bodies and institutions, which work in the sphere of technical regulation, was increased by 10 % and more as compared to prices that existed at the moment of signature of Addendum by Parties, Contractor shall notify Customer thereof within 5 (Five) business days, following the moment when Contractor became aware of these circumstances.
3.5. Notification of Customer shall be performed by Contractor by telephone or e-mail, or by way of facsimile.

4. MANNER OF PAYMENT
4.1. Customer undertakes to pay for provided Services the amount, within the period and in the manner, which are specified in Agreement and Addendum, following receipt of an invoice, issued by Contractor. 

4.2. Contractor starts fulfilling his obligations hereunder following signature of this Agreement by Parties.

4.3. Shall impossibility to fulfill obligations hereunder by Contractor be caused by circumstances, which are beyond the responsibilities of Parties, Customer shall reimburse to Contractor all costs actually incurred.
4.4. Shall Customer fail to timely fulfill his obligations of payment for services or reimbursement to Contractor of expenses, related to provision of Services, Contractor, who holds documents and (or) other items, that shall be given to Customer, is entitled to keep hold of such documents and (or) other items until Customer fulfills his obligation to pay for Services. 


4.5. Payment of all Contractor’s invoices shall be made by transfer of money to the settlement account of Contractor, which is specified in Contractor's details. Customer undertakes to make payment of Contractor's invoice by transferring the money to another settlement account of Contractor, shall Contractor deliver to Customer a respective written requirement, containing details of another settlement account. 

4.6. Payment of Contractor’s invoices shall be made by Customer within 10 (ten) business days following receipt of Contractor's invoice after signature of Addendum to Agreement.
4.7. The manner of payment, stipulated by Agreement, can be changed in Addendum, otherwise the manner of payment, specified in Agreement, shall apply in all cases.

5. PROVIZION OF SERVICE
5.1. Fulfillment by Contractor of any obligations hereunder pursuant to article 328 of the Civil Code of the Russian Federation is a counter obligation in relation to obligation of Customer to pay the service cost. 

5.2. Fulfillment by Contractor of any obligations hereunder pursuant to article 328 of the Civil Code of the Russian Federation is a counter obligation in relation to obligation of Customer to provide documents, requested by Contractor. Contractor is entitled to suspend or defer fulfillment of his obligations hereunder until Customer provides documents, requested by Contractor, in case without the requested documents the Customer's order cannot be properly executed, pursuant to legal requirements.
5.3. Customer carries all risks, related to omission of the period for provision to Contractor of required documents and the information, as well as for ensuring of the possibility to get a sample of the product in order to carry out tests, as such period was agreed with Contractor.  

5.4. Contractor is under no obligation to provide Services under Agreement personally. Contractor at his own discretion may fulfill Customer's order personally, or with Customer's consent involve third parties to fulfill the order. Notification of Customer and obtaining of Customer's consent may be performed by telephone or e-mail, or by way of facsimile.
5.5. Contractor bears responsibility for actions of third persons he selected as for his own actions. 

6. RIGHTS AND OBLIGATIONS OF PARTIES. 

6.1. Contractor undertakes to:

6.1.1. Ensure compliance of the procedure of application to certification bodies, public authorities and local authorities in order to fulfill Customer's order, with requirements of laws of the Russian Federation.

6.1.2. Provide services within the period, specified in Addendum.

6.1.3. Timely notify Customer about the time of order fulfillment, about impossibility to fulfill the order within the set period, specifying the reason for such non-fulfillment in all cases.
6.1.4. Keep confidential the information, received from Customer in connection with fulfillment of Agreement, not to disclose this information to third parties, except as provided for by laws of the Russian Federation and when such information is required for proper fulfillment of Customer's order.

6.1.5. Apply to governmental bodies and administrative officials, who participate in technical regulation, in accordance with their authority, for fulfillment of Customer’s order.

6.1.6. Apply to certification bodies in accordance with their accreditation field for fulfillment of Customer’s order.

6.1.7. Return to Customer in due form all document's, provided by Customer, if at the moment of signature by Parties of the Certificate Contractor keeps these documents.

6.2. Contractor is entitled to:

6.2.1. Independently specify the order of actions for fulfillment of Customer's order, herewith independently select certification bodies in accordance with their accreditation sphere.
6.2.2. At any moment following receipt of Customer's order require from Customer to provide documents and the information, which are required by Contractor for fulfillment of obligations hereunder. The list of documents shall be specified by Contractor based on requirements of laws of the Russian Federation and Contractor's knowledge. A request may be sent to Customer by telephone or e-mail, the terms for provision of documents and the information by Customer shall be specified by Parties taking into account the terms of service provision. Customer incurs all expenses, related to provision of documents and the information by Contractor’s request.

6.3. Customer undertakes to:

6.3.1. Pay the cost of Contractor's services in the amount and within the time, specified in Agreement and Addenda.

6.3.2. On Contractor's request and within the agreed period provide to Contractor documents and the information, which are required for fulfillment of the order. 

6.3.3. On Contractor's request provide duly executed by Customer powers of attorney for individuals, which allow them to perform certain actions on behalf of Customer, the period of the power of attorney and the list of specified authorities shall be agreed with Contractor.

6.3.4. On Contractor’s request ensure the possibility to take a product sample in order to carry out tests.

6.3.5. Timely notify Contractor about changes made in the product manufacturing procedure, shall such changes affect its quality.

6.4. Customer is entitled: 

6.4.1. At any time by telephone or e-mail receive the information about the course of order fulfillment by Contractor, without interfering with his actions.

7. Service result acceptance Certificate

7.1. Following the results of service provision based on Customer's order, Contractor shall sent to Customer documents, which were received based on Service provision results, as well as two counterparts of the service results acceptance Certificate, signed by Contractor, which states the fact of service provision, names of services, their volume and cost, and which shall be signed by Customer within 5 (Five) calendar days following receipt of this Certificate.

7.2. Shall Customer have any objections concerning the  service result acceptance Certificate, he shall send to Contractor motivated objections within 5 (Five) calendar days. Otherwise, upon expiration of 5 (Five) calendar days following provision of service result acceptance Certificate to Customer, the specified Certificate is deemed to be accepted (approved) by Customer.

7.3. Upon mutual agreement of the Parties the service result acceptance Certificate may be executed for results of several Customer's orders, but at least once every month, on condition that during this period services were provided to Customer by Contractor.

7.4. In case when a united service result acceptance Certificate is issued and in case there are any objections of Customer, related to fulfillment by Contractor of one (several) orders of Customer, the service result acceptance Certificate shall be signed in relation to orders, for which Customer has no objections.

8. RESPONSIBILITIES OF PARTIES

8.1. For non-fulfillment or improper fulfillment of their obligations hereunder Parties bear responsibility, provided for by laws of the Russian Federation.

8.2. Shall For Contractor fail to meet terms of work fulfillment, which are specified in Addendum, Customer may collect from Contractor a penalty of 0,1 % of the service cost for each day of delay, with the maximum limit of 15 % of the service cost.

8.3. For failure to meet the deadlines for payment of Contractor's invoices Contractor may collect from Customer a penalty of 0,1 % (net of VAT) of the invoice sum per each day of delay, with the maximum limit of 15 % of the invoice sum. Penalty, provided for by this clause, shall be paid independently of the invoice sum. 

8.4. In case of improper fulfillment (documents were provided with mistakes) or incomplete fulfillment (the package of documents was incomplete) of Customer's order, Contractor shall reimburse to Customer losses, suffered by Customer and related to improper fulfillment or incomplete fulfillment of the specified order, in accordance with laws of the Russian Federation.
8.5. Payment of penalty does not free the Party in breach from fulfillment of obligations or correction of violations hereunder.

9. FORCE MAJEURE
9.1.
Neither of the Parties is responsible to another Party for delay or non-fulfillment of obligations hereunder, which is conditioned by circumstances that arise beyond the will of Parties and that could not be foreseen or avoided, including declared or actual war, civil strives, epidemics, blockades, embargoes, earthquakes, floods, conflagrations and other disasters, promulgation of regulations by governmental authorities of the Russian Federation or of a subject of the Russian Federation or of local authorities, which contain prohibition on business, related to fulfillment of Agreement, acts or omissions of  governmental authorities of the Russian Federation or of a subject of the Russian Federation or of local authorities, related to fulfillment of Agreement
. 

9.2.
Shall force-majeure circumstances occur, fulfillment of contractual obligations will be postponed for the period of the respective circumstance. Party, for which fulfillment of obligations becomes impossible, shall notify another Party about occurrence of such circumstances within 7 (Seven) days following their occurrence.  Also within 7 (Seven) days following discontinuation of such circumstances, the Party for which impossibility to fulfill obligations occurred, shall notify another Party thereof.
9.3.
A record, or other document, issued by the respective chamber of commerce or other authorized body, is a sufficient proof of existence and duration of force-majeure.
9.4. Parties bear no responsibility for any damages, including losses, and incur no expenses, if they are related to claims of third parties, which may arise as a result of force-majeure.  
10. Dispute settlement

10.1.
Shall any disputes and controversies, related to execution of Agreement, fulfillment or non-fulfillment by any Party of its obligations hereunder, arise between Contractor and Customer, these disputes and controversies will be settled by negotiations between authorized representatives of Parties.

           10.2. A claim, related to fulfillment of Agreement, which was received by a Party, shall be considered and the results of its consideration shall be sent to another Party within 15 (Fifteen) days following receipt of such claim.

           10.3. Shall Parties fail to settle disputes by way of negotiations, questions in dispute shall be forwarded to the Arbitration court pursuant to laws of the Russian Federation.

11. TERM, PROCEDURE OF AMENDING, AND TERMINATION OF AGREEMENT
11.1. Agreement is executed and signed in two counterparts, both of which have equal legal force, one for each Party, comes into force on «___» _____ 2011 and remains in force until «___» _________ 2012.

11.2. Any amendments of this Agreement are valid only in case they are executed in the written form and signed by authorized representatives of Parties.

11.3.
All Addenda to Agreement, as well as orders and certificates, specified in it, are its integral parts. Customer selects employees, who are authorized to present and coordinate with Contractor conditions of orders under this Agreement, and bears full responsibility, provided for by Agreement and the laws, for their actions
.

11.4. Agreement can be terminated upon mutual consent of Parties.

11.5. Agreement can be terminated by any of the Parties unilaterally, provided that no unfulfilled mutual obligations exist at that moment, by sending by Party, which initiates termination of Agreement, of a written notification about its intention to another Party. Agreement is deemed to be terminated upon expiration of 30 (Thirty) calendar days following receipt of such notification by Party.

12. LEGAL ADDRESSES,  PAYMENT DETAILS AND SIGNATURES OF PARTIES
Customer: LLC «_______»

Legal address: ___________________________-

INN/KPP  _______________-

Banking details: Settlement account No. _________________ 

Bank ____________________________

Correspondent account No. ___________________________________

BIC _________________________________

General director

LLC «__________»




_________________   /_____________/ 

Contractor: 

LLC «Proof Tech» 

Legal address: 105318, Moscow, Izmaylovskiy Val 20 bld. 4
INN/KPP 7719847991 / 771901001
Banking details: PLC «ALFA-BANK» Moscow

Settlement account No. 40702810702560000128

Correspondent account No. 30101810200000000593

BIC 044525593
General director

LLC « Proof Tech »




_________________   / A. G. Abdurakhmanov / 


	ДОГОВОР № 000А/ОБ О СЕРТИФИКАЦИОННОМ ОБСЛУЖИВАНИИ
г. Москва                                                                        «16» апреля 2012

«05» ноября 2013 г.
Общество с ограниченной ответственностью «Пруф Тек», именуемое в дальнейшем «Исполнитель», в лице Генерального директора Абдурахманова Абдулгамида Гаджимурадовича, действующего на основании Устава, с одной стороны, и Общество с ограниченной ответственностью «________________», именуемое в дальнейшем «Заказчик», в лице Генерального директора _______________________________, действующего на основании Устава, с другой стороны, совместно именуемые «Стороны», заключили настоящий Договор (далее «Договор») о нижеследующем:
1. ПРЕДМЕТ ДОГОВОРА
1.1.Заказчик поручает, а Исполнитель обязуется произвести работы по оказанию комплекса услуг по сертификации (далее - Услуги), связанных с подтверждением соответствия продукции предъявляемым требованиям и получением других заключений.
Заказчик приобретает услуги Исполнителя, в соответствии с Дополнением к Договору, подписываемым обеими сторонами и содержащим печень услуг, применяемые тарифы и цены и прочую информацию, необходимой для предоставления услуг Заказчику.

Комплекс услуг по настоящему Договору включает, но не ограничивается:  
1.1.1. Консультация Заказчика по вопросам, связанным с подтверждением соответствия продукции предъявляемым требованиям и получением разрешений.
1.1.2. Консультация Заказчика по вопросам, связанным с формированием пакета документов, необходимых для подтверждения соответствия продукции предъявляемым требованиям и получением разрешений

1.1.3. На основании документов, предоставленных Заказчиком, формирует комплект документов, необходимых для подтверждения соответствия продукции предъявляемым требованиям и получением разрешений
1.1.4. Представляет в соответствующих органах и учреждениях интересы Заказчика, связанных с подтверждением соответствия продукции предъявляемым требованиям и получением разрешений

1.1.5 Осуществляет прочие меры и функции, связанные с выполнением обязательств по настоящему Договору

1.1.6 Передача Заказчику надлежащим образом оформленные документы в полном объеме

1.2. Заказчик обязуется принять и оплатить услуги Исполнителя в порядке, в сроки и на условиях, указанных в настоящем Соглашении.

2. ПОРЯДОК НАПРАВЛЕНИЯ И ПРИНЯТИЯ ЗАЯВКИ
2.1. Заказчик обязан предоставить Исполнителю Заявку, содержащую информацию, необходимую для должного исполнения обязательств по настоящему Договору в области подтверждения соответствия

2.2. Заказчик согласует Заявку с Исполнителем посредством мобильной связи или электронной почты, после чего предоставляет оригиналы документов Исполнителю посредством почты или иным способом
3. ПРИНЯТИЕ ЗАЯВКИ ЗАКАЗЧИКА ИСПОЛНИТЕЛЕМ, ДОПОЛНИТЕЛЬНЫЕ СОГЛАШЕНИЯ К ДОГОВОРУ, ЦЕНА УСЛУГ 
3.1. На основании поступившей заявки Заказчика Исполнитель составляет Дополнительное соглашение к Договору, являющееся его неотъемлемой частью, которое подписывается Сторонами.

3.2. Заявка считается принятой Исполнителем к исполнению после подписания Сторонами Дополнительного соглашения к Договору на условиях, установленных в Дополнительном соглашении. В случае расхождения между положениями Договора и Дополнительного соглашения, преимущественную силу имеют тексты Дополнительного соглашения. 


3.3. В Дополнительном соглашении Сторонами могут быть определены порядок оплаты Заказчиком цены услуг и иные положения по усмотрению Сторон.

3.4. Если в ходе выполнения поручения Заказчика возникла необходимость в приобретении товаров (работ, услуг), приобретение которых не было учтено на момент заключения сторонами Дополнительного соглашения и (или) цена товаров (работ, услуг), связанных с деятельностью органов по сертификации и иных органов и учреждений, работающих в сфере технического регулирования, была увеличена на 10 % и более по сравнению с ценами, существовавшими на момент заключения Сторонами Дополнительного соглашения, Исполнитель обязан уведомить об этом Заказчика в течение 5 (Пяти) рабочих дней, с момента, когда Исполнителю стало известно о данных обстоятельствах.

3.5. Уведомление Заказчика производится Исполнителем посредством телефонной или электронной связи (электронной почты), либо посредством факсового сообщения.

4. ПОРЯДОК ОПЛАТЫ
4.1. Заказчик обязан оплатить оказанные ему услуги в сумме, сроки и в порядке, которые указаны в Договоре и Дополнительном соглашении после получения счета, выставленного Исполнителем. 

4.2. Исполнитель начинает исполнение своих обязательств по Договору с момента подписания настоящего договора Сторонами.

4.3. В случае, когда невозможность исполнения Исполнителем обязательств по Договору возникла по обстоятельствам, за которые ни одна из Сторон не отвечает, Заказчик возмещает Исполнителю фактически понесенные Исполнителем расходы.

4.4. Исполнитель, у которого находятся документы и (или) иные вещи, подлежащие передаче Заказчику, вправе в случае неисполнения Заказчиком в срок обязательства по оплате услуг или возмещению Исполнителю издержек, связанных с оказанием услуг, удерживать документы и (или) иные вещи до тех пор, пока обязательство Заказчика по оплате цены услуг не будет исполнено. 


4.5. Оплата всех счетов Исполнителя производится путём перечисления денежных средств  на расчётный счет Исполнителя, указанный в реквизитах Исполнителя. Заказчик обязан произвести оплату счета Исполнителя путём перечисления денежных средств на иной расчётный счет Исполнителя, если Исполнитель предоставит Заказчику в письменной форме соответствующее требование с реквизитами иного банковского счета. 

4.6. Оплата счетов Исполнителя производится Заказчиком в течение 10 (десяти) банковских дней с момента получения счета Исполнителя после подписания Дополнительного соглашения к Договору.

4.7. Порядок оплаты, установленный Договором, может быть изменен в Дополнительном соглашении, в противном случае всегда действует порядок оплаты, установленный Договором.

5. ОКАЗАНИЕ УСЛУГ
5.1. Выполнение Исполнителем любых его обязательств по Договору в соответствии со  ст. 328 Гражданского кодекса Российской Федерации является встречным по отношению к обязательству Заказчика по оплате цены услуг. 

5.2. Выполнение Исполнителем его обязательств по Договору в соответствии со ст. 328 Гражданского кодекса Российской Федерации является встречным по отношению к обязательству Заказчика по предоставлению Заказчиком документов, затребованных Исполнителем. Исполнитель вправе приостановить или отсрочить выполнение своих обязательств по настоящему Договору до предоставления Заказчиком документов, затребованных Исполнителем, если без затребованных документов заявка Заказчика не может быть выполнена надлежащим образом, в соответствии с требованиями законодательства.

5.3. Заказчик несёт все риски, связанные с пропуском согласованного с Исполнителем  срока предоставления Исполнителю затребованных документов и сведений, а также обеспечения возможности отбора образца (пробы) продукции для проведения испытаний. 

5.4. Исполнитель не обязан оказывать услуги по Договору лично. Выполнять поручение Заказчика Исполнитель по своему усмотрению может лично, либо с согласия Заказчика привлечь к исполнению поручения третьих лиц. Уведомление Заказчика и получение согласия Заказчика может производиться посредством телефонной связи или электронной связи (электронной почты), либо посредством факсового сообщения.

5.5. Исполнитель несет ответственность за действия выбранных им третьих лиц как за свои собственные. 

6. ПРАВА И ОБЯЗАННОСТИ СТОРОН. 

6.1. Исполнитель обязан:

6.1.1. Обеспечить соответствие требованиям законодательства Российской Федерации порядка обращения в органы по сертификации, органы государственной власти и органы местного самоуправления с целью выполнения поручения Заказчика.

6.1.2. Оказать услуги в срок, установленный Дополнительным соглашением.

6.1.3. Своевременно информировать Заказчика о времени выполнения заявки, о невозможности выполнения заявки в установленный срок, с обязательным указанием соответствующей причины такого невыполнения.

6.1.4. Соблюдать конфиденциальность полученной от Заказчика информации в связи с исполнением Договора, не предоставлять данную информацию третьей стороне, кроме случаев, предусмотренных законодательством Российской Федерации и для надлежащего исполнения поручения Заказчика.

6.1.5. Обеспечить для исполнения поручения Заказчика обращение в органы власти и к должностным лицам, участвующих в техническом регулировании, в соответствии с их компетенцией.

6.1.6. Обеспечить для исполнения поручения Заказчика обращение в органы по сертификации в соответствии с областью их аккредитации.

6.1.7. Возвратить Заказчику в надлежащем виде все предоставленные Заказчиком документы, если на момент подписания Сторонами Акта данные документы находятся у Исполнителя.

6.2. Исполнитель вправе:

6.2.1. Самостоятельно определять порядок действий для организации исполнения поручения Заказчика, при этом самостоятельно выбирать органы по сертификации в соответствии с областью их аккредитации. 

6.2.2. В любой момент после получения заявки Заказчика потребовать у Заказчика представить документы и сведения, которые необходимы Исполнителю для выполнения обязательств по Договору. Перечень документов определяется Исполнителем исходя из требований законодательства Российской Федерации и знаний Исполнителя. Запрос передаётся Заказчику посредством телефонной или электронной связи (электронной почты), сроки предоставления документов и сведений Заказчиком определяются Сторонами с учётом срока оказания услуг. Все расходы, связанные с представлением документов и сведений по запросу Исполнителя возлагаются на Заказчика.


6.3. Заказчик обязан:

6.3.1. Оплатить цену услуг Исполнителя в размерах и в сроки, установленные Договором и Дополнительным соглашением.

6.3.2. По запросу Исполнителя в согласованные с ним сроки предоставить Исполнителю необходимые для выполнения Заявки документы и сведения. 

6.3.3. По запросу Исполнителя предоставить надлежащим образом оформленные доверенности Заказчика на физических лиц, предоставляющие им полномочия на совершение определенных действий от имени Заказчика, срок предоставления и круг указанных  полномочий согласовывается с Исполнителем.

6.3.4. По запросу Исполнителя обеспечить возможность по отбору образца (пробы) продукции для проведения испытаний.

6.3.5. Своевременно информировать Исполнителя об изменениях, произошедших в производстве продукции, влияющих на её качество.

6.4. Заказчик вправе: 

6.4.1. В любое время посредством телефонной или электронной связи (электронной почты) получать информацию о ходе выполнения заявки Исполнителем, не вмешиваясь в его деятельность.

7. Акт сдачи-приемки результата оказанных услуг

7.1. По результатам оказания услуг по заявке Заказчика Исполнитель направляет Заказчику документы, полученные по результатам оказания услуг, а также подписанные со своей стороны Акт сдачи-приёмки результата услуг в двух экземплярах, фиксирующий факт оказания услуг, наименование услуг, их объём и цену, который Заказчик должен подписать в течение 5 (Пяти) календарных дней с момента получения указанного Акта.

7.2. Заказчик, имеющий возражения относительно Акта сдачи-приёмки результата услуг обязан направить Исполнителю мотивированные возражения по нему в течение 5 (Пяти) календарных дней. В противном случае, по истечении 5 (Пяти) календарных дней с момента предоставления Акта сдачи-приемки результата услуг Заказчику, указанный Акт считается принятым (одобренным) Заказчиком.

7.3. По согласованию сторон Акт сдачи-приёмки результата услуг может составляться Исполнителем по результатам выполнения нескольких заявок Заказчика, но реже одного раза в месяц, при условии, если в этот период Заказчику были оказаны услуги Исполнителем.

7.4. При представлении единого Акта сдачи-приемки результата оказанных услуг и в случае возражений Заказчика относительно выполнения Исполнителем одной (нескольких) заявок Заказчика, Акт сдачи-приемки результата услуг подписывается Заказчиком в отношении тех заявок, по которым отсутствуют возражения Заказчика.

8. ОТВЕТСТВЕННОСТЬ СТОРОН

8.1. Стороны за неисполнение или ненадлежащее исполнение своих обязательств по настоящему Договору несут ответственность, предусмотренную законодательством Российской Федерации.


8.2. За нарушение Исполнителем сроков выполнения работ, указанных в Дополнительном соглашении, Заказчик вправе взыскать с Исполнителя неустойку в размере 0,1 % от цены услуг за каждый день просрочки, но не более 15 % от цены услуг.

8.3. За нарушение Заказчиком сроков оплаты счетов Исполнителя Исполнитель вправе взыскать с Заказчика неустойку в размере 0,1 % (без учёта НДС) от суммы счета за каждый день просрочки, но не более 15 % от суммы счета. Неустойка, предусмотренная настоящим пунктом, выплачивается помимо оплаты суммы счета. 


8.4. Исполнитель в случае ненадлежащего выполнения (документы предоставлены с ошибками) или выполнения не в полном объеме (пакет документов сформирован не полностью) заявки Заказчика, возмещает Заказчику понесённые Заказчиком убытки, связанные с ненадлежащим выполнением или выполнением не в полном объеме указанной заявки, в соответствии с законодательством Российской Федерации.

8.5. Уплата неустойки, не освобождает нарушившую Сторону от исполнения обязательств или устранения нарушений по Договору.

9. ДЕЙСТВИЕ НЕПРЕОДОЛИМОЙ СИЛЫ
9.1.
Ни одна из сторон не несет ответственности перед другой стороной за задержку или невыполнение обязательств по настоящему Договору, обусловленных обстоятельствами, возникшими помимо воли и желания сторон и которые нельзя предвидеть или избежать, включая объявленную или фактическую войну, гражданские волнения, эпидемии, блокаду, эмбарго, землетрясения, наводнения, пожары и другие стихийные бедствия, издание нормативных актов государственными органами Российской Федерации либо субъекта Российской Федерации или органами местного самоуправления, содержащих запрет деятельности, связанной с исполнением Договора, действия или бездействие государственных органов Российской Федерации либо субъекта Российской Федерации или органов местного самоуправления, связанные с исполнением Договора. 

9.2.
При возникновении обстоятельств непреодолимой силы срок исполнения договорных обязательств соразмерно откладывается на время действия соответствующего обстоятельства. Сторона, для которой создалась невозможность исполнения обязательств, обязана уведомить другую Сторону о наступлении таких обстоятельств в течение 7 (Семи) дней с момента их наступления.  Также в течение 7 (Семи) дней с момента прекращения таких обстоятельств, Сторона, для которой создалась невозможность исполнения обязательств, обязана уведомить другую Сторону.

9.3.
Свидетельство или иной документ, выданный соответствующей торговой палатой или иным компетентным органом, является достаточным подтверждением наличия и продолжительности действия  непреодолимой силы.

9.4. Стороны не несут ответственности за любой ущерб, включая убытки, а также не несут расходы, если они связаны с претензиями или требованиями третьих лиц, которые могут возникнуть в результате обстоятельств непреодолимой силы.  

10. Порядок разрешения споров

10.1.
При возникновении между Заказчиком и Исполнителем любых споров и разногласий, связанных с Договором, выполнением или невыполнением любой Стороной обязательств по Договору, данные споры и разногласия разрешаются путём переговоров между уполномоченными представителями сторон.

           10.2. Претензия в связи с исполнением Договора, полученная Стороной, должна быть рассмотрена и ответ по результатам её рассмотрения должен быть направлен другой Стороне в течение 15 (Пятнадцати) дней с момента получения претензии.

           10.3. Если споры не могут быть разрешены путём переговоров, то спорные вопросы передаются на рассмотрение Арбитражного суда в соответствии с законодательством Российской Федерации.

11. СРОК ДЕЙСТВИЯ, ПОРЯДОК ИЗМЕНЕНИЯ, ДОПОЛНЕНИЯ И РАСТОРЖЕНИЯ ДОГОВОРА
11.1. Договор составлен и подписан в двух экземплярах, имеющих одинаковую юридическую силу, по одному для каждой из сторон, вступает в силу с момента подписания
11.2. Любые изменения и дополнения к настоящему Договору имеют силу только в том случае, если они оформлены в письменном виде и подписаны уполномоченными на то представителями  Сторон.

11.3.
Все Дополнительные соглашения к Договору, а также заявки и акты, указанные в его тексте, являются его неотъемлемой частью. Заказчик определяет сотрудников, полномочных подавать и согласовывать с Исполнителем условия заявок по Договору, несёт полную ответственность, предусмотренную Договором и законодательством, за их действия.

11.4. Договор может быть расторгнут по соглашению сторон.
11.5. Действие Договора может быть прекращено любой из Сторон в одностороннем порядке, при отсутствии к этому моменту неисполненных взаимных обязательств путем направления инициирующей прекращение Договора Стороной письменного уведомления о своем намерении в адрес другой Стороны. Договор считается расторгнутым по истечении 30 (Тридцати) календарных дней с момента получения Стороной такого уведомления.

12. ЮРИДИЧЕСКИЕ АДРЕСА,  ПЛАТЕЖНЫЕ РЕКВИЗИТЫ И ПОДПИСИ СТОРОН
Заказчик: ООО «_______»

Юридический адрес: ___________________________-

ИНН/КПП  _______________-

Банковские реквизиты: Р/с № _________________ 

Банк ____________________________

К/с № ___________________________________

БИК _________________________________

Генеральный директор

ООО «__________»




_________________   /_____________/ 

Исполнитель: 

ООО «Пруф Тек» 

Юридический адрес: 105318, г. Москва, ул. Измайловский вал, д.20, стр. 4
ИНН/КПП 7719847991 / 771901001
Банковские реквизиты: ОАО «АЛЬФА-БАНК» г. Москва
Р/с № 40702810200200016051

К/с № 30101810600000000184

БИК 044585184

Генеральный директор

ООО «Пруф Тек»




_________________   / А. Г. Абдурахманов/


CERTIFICATION SERVICE AGREEMENT No. 010А/ОБ
of  «16» April 2012.

Contractor ______________________                                        Customer ________________________


